

OPERATION INSTRUCTIONS

1. Align bottom nut of the thumb screw with the upper camera bolt of the suction mount and tighten.
2. Peel off the protective film from the surface of the suction mount base.
3. Attach the mount to a smooth and level surface. Release the push button on the product to securely adhere the product onto the surface; the product is now ready to use.
4. Secure action camera to the thumb screw.
5. When selecting the angle of the swivel arm, hold the knob and twist to loosen in the direction indicated by the arrow on the mount. The base will rotate to 270° and 160° for arm. Retighten the knob according to arrow direction when the desired angle is reached.
6. To adjust camera angle of the action camera, loosen the nut of the mount counterclockwise to enable 360° rotation and 30° direction adjustment of ball socket along with the thumb screw. Retighten clockwise when desired angle is reached.
7. When removing the mount, press the release key, labeled with an arrow at the base of the mount. To eject, push the button, then gently remove the unit from the suction mount base.

NOTE

Before installing the product, ensure that dust and miscellaneous debris is removed from the mounting surface, as they can affect suction capability.

Pressing the push button down on the thread allows the product to stick to the surface when the product is not in use, depressing the push button to its designated position after being used for an extended period of time will prolong the lifetime of the product. Be sure to unscrew the nut first when adjusting the angle of the ball and socket head; failure to do so may cause damage to the ball and socket head.

**THE SOURCE - WARRANTY**

The Source warrants that this product will be free from defects in materials and workmanship for a period of one (1) year from the date of purchase. Within this period, simply take the product and your proof of purchase to any The Source store or participating dealer and the product will be replaced (where available) without charge. Any product which has been subject to misuse or accidental damage is excluded from this warranty.

This warranty is only applicable to a product purchased through The Source company-owned stores or participating dealers in Canada where the warranty is included with the product. While this warranty does not confer any legal rights other than those set out above, you may have additional statutory rights which will vary under the laws of the various countries, states, provinces and other governmental entities in which The Source operates. This warranty is subject to all statutory rights you may have in Canada.



Please Recycle

Imported by:
The Source,
Barrie, Ontario, Canada, L4M 4W5
Manufactured in China

For product support please visit
www.thesource.ca

© 2015 The Source
All rights reserved.

CONSIGNES D'UTILISATION

1. Alignez le boulon du dessous de la vis de serrage avec la vis d'appareil photo du support à ventouse, et vissez.
2. Décollez la pellicule protectrice de la surface de la ventouse.
3. Fixez le support sur une surface lisse et plane. Dégagez le bouton poussoir sur l'unité pour apposer solidement le support à la surface; le produit est maintenant prêt à être utilisé.
4. Sécurisez la caméra d'action à la vis de serrage.
5. Lorsque vous effectuez le réglage de l'angle de la tête rotative et du bras pivotant, maintenez la molette et dévissez pour libérer dans le sens indiqué par la flèche; la base pivotera sur 270° et le bras sur 160°; revissez la molette dans le sens souhaité une fois que l'angle de votre choix est obtenu.
6. Lorsque vous effectuez le réglage de l'angle de la caméra d'action, dévissez le boulon dans le sens contraire des aiguilles d'une montre, pour permettre une rotation sur 360° degrés, avec un angle de 30° degrés de la boule de verrouillage et de la vis de serrage; resserrez fermement le boulon une fois que l'angle souhaité est obtenu.
7. Lors du retrait du support, appuyez sur la clé à dégagement indiquée par une flèche sur la base du support. Pour libérer, appuyez sur le bouton poussoir, et retirez doucement l'unité de la base du support.

REMARQUE

Avant d'installer ce produit, veillez à ce que la poussière ou autres débris divers soient supprimés de la surface où vous souhaitez installer le support, afin d'obtenir une adhésion fiable.

Enfoncer encore plus le bouton-poussoir permettra l'adhésion du produit à la surface lorsque le produit n'est pas utilisé; libérer le bouton-poussoir sur son emplacement d'origine après une utilisation prolongée augmentera la durée de vie du produit.

Pour ajuster l'angle de la rotule et tête pivotante, assurez-vous de dévisser en premier l'écrou pour effectuer le réglage; toute omission à cette directive risquerait d'occasionner des dommages à la rotule et tête pivotante.



GARANTIE - LA SOURCE



La Source garantit que ce produit sera exempt de défauts de matériaux et de fabrication pour une période de (1) un an à compter de la date d'achat. Durant cette période, veuillez simplement retourner le produit ainsi que votre preuve d'achat dans tout magasin La Source, ou détaillant participant, et le produit sera échangé (dans les magasins où il sera disponible) sans frais. Tout produit qui aura été soumis à une mauvaise utilisation, ou à des dommages accidentels sera exclu de la présente garantie.

Cette garantie ne s'applique qu'à un produit acheté dans un magasin La Source ou détaillant participant au Canada où la garantie est incluse avec le produit. Alors que cette garantie ne confère aucun droit légal autre que ceux mentionnés ci-dessus, vous pouvez avoir recours à des droits statutaires supplémentaires qui pourront varier selon les lois de divers pays, états, provinces et autres entités gouvernementales dans lesquelles La Source est active. Cette garantie est soumise à tous les droits statutaires auxquels vous pouvez avoir recours au Canada.



Recyclez

Importé par :
La Source,
Barrie, Ontario, Canada, L4M 4W5
Fabriqué en Chine

Pour le service à la clientèle,
veuillez visiter www.thesource.ca

© 2015 La Source
Tous droits réservés.